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       Kołobrzeg, dnia 27 stycznia 2021 r. 
BRM.0002.32.2021.K 
 

Protokół Nr 32/2021 
 
z XXXII sesji Rady Miasta Kołobrzeg zwołanej przez Wiceprzewodniczącego Rady 

Miasta w dniu 27 stycznia 2021 r. o godz.9:00.  

Sesja Rady Miasta Kołobrzeg odbyła się w trybie zdalnym z wykorzystaniem środków 
porozumiewania się na odległość. Obrady prowadził Pan radny Piotr Lewandowski – 
Przewodniczacy Rady. Obrady rozpoczęto 27 stycznia 2021 r. o godz. 09:00,  
a zakończono o godz. 12:35  tego samego dnia. 

Zgodnie z upoważnieniem, sesja została zwołana przez Wiceprzewodniczącego Rady 

Miasta Pana radnego Artura Dąbkowskiego, na podstawie art. 20 ust. 1 ustawy z dnia  

8 marca 1990  r. o samorządzie gminnym (Dz.U. z 2020 r. poz. 713), § 17 ust.1 Statutu 

Miasta Kołobrzeg (Uchwała Nr XXXVII/497/13 Rady Miasta Kołobrzeg z dnia 9 września 

2013 r.; Dz. Urz. Woj. Zachodniopomorskiego z 2013 r. poz. 3244 z późn. zm.) oraz  

art. 15zzx ust. 1 i 2 ustawy z dnia 2 marca 2020 r. o szczególnych rozwiązaniach związanych 

z zapobieganiem, przeciwdziałaniem i zwalczaniem COVID-19, innych chorób zakaźnych 

oraz wywołanych nimi sytuacji kryzysowych (Dz.U. z 2020 r. poz. 1842 z późn.zm.). 

Mieszkańcy w ogłoszeniu podpisanym przez Wiceprzewodniczącego Rady zostali 

poinformowani o zwołaniu sesji w trybie zdalnym, jak również o tym, że obrady będą 

transmitowane na stronie internetowej Miasta Kołobrzeg. W Biurze Rady Miasta w pokoju nr 

43 w Ratuszu, ul. Armii Krajowej 12 (lewe skrzydło budynku, I piętro) było przygotowane 

stanowisko komputerowe z możliwością zdalnego uczestnictwa w sesji.  

Porządek obrad ustalony przez Wiceprzewodniczącego Rady 
1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

2. Sprawozdanie Prezydenta Miasta z wykonania uchwał Rady oraz informacje  

o przeprowadzonych przetargach. 

3. Podjęcie uchwał: 

1) w sprawie powierzenia do wykonania spółce Miejski Zakład Zieleni, Dróg  

i Ochrony Środowiska w Kołobrzegu sp. z o.o. zadań własnych Gminy Miasto 

Kołobrzeg w zakresie utrzymania cmentarza komunalnego, 

2) w sprawie przyjęcia „Wieloletniego Programu Współpracy Gminy Miasto 

Kołobrzeg z organizacjami pozarządowymi na lata  2021 – 2025”. 

4. Przedstawienie sprawozdania Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Kołobrzeg z kontroli 

problemowej w zakresie analizy przygotowania procedury Budżetu Obywatelskiego, 

procedury wyłonienia zwycięzców oraz procedury kontroli i rozliczenia finansowego 

oraz podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia wniosków Komisji Rewizyjnej Rady Miasta 

Kołobrzeg z kontroli problemowej w zakresie analizy przygotowania procedury 

Budżetu Obywatelskiego, procedury wyłonienia zwycięzców oraz procedury kontroli  

i rozliczenia finansowego.    

5. Przedstawienie sprawozdania Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Kołobrzeg  

z działalności w roku 2020. 

6. Sprawozdanie Prezydenta Miasta z działalności między sesjami. 

7. Interpelacje i zapytania radnych oraz odpowiedzi. 

8. Wolne wnioski i informacje. 
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9. Zamknięcie sesji. 

Punkt 1 - Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 
Na podstawie § 23 ust. 2 Statutu Miasta Pan radny Piotr Lewandowski – Przewodniczący 
Rady otworzył XXXII sesję Rady Miasta Kołobrzeg, której obrady odbywały się  
w trybie zdalnym z wykorzystaniem środków porozumiewania się na odległość. 
 
Zgodnie ze Statutem Miasta obrady Rady były transmitowane i utrwalane za pomocą 
urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. 
 
Przewodniczący przywitał uczestniczących zdalnie w obradach sesji: 

 Radnych  
1. BARWINEK Kamil 
2. BEJNAROWICZ Maciej 
3. BIEŃKOWSKI Bartosz 
4. BŁASZCZYK Bogdan 
5. BRĄCZYK Renata 
6. DĄBKOWSKI Artur 
7. GROTTO Małgorzata 
8. HOK Adam 
9. KALINOWSKI Jacek 
10.KIEŁKOWSKI Przemysław 
11. LEWANDOWSKI Piotr 
12. PARUS Wiesław 
13. PLEWKO Krzysztof 
14. RZEPKA Piotr 
15. SZARŁATA – WOŹNIAK Karolina 
16. TRAFAS Agnieszka 
17. WILK Danuta 
18. WOŹNIAK Jacek 
19. ZAWADZKI Dariusz 
20. Izabela Zielińska 
21. ZIĘBA Łukasz 
 

 Panią Annę Mieczkowską – Prezydent Miasta 

 Panią Ewę Pełechatą – Zastępcę Prezydenta Miasta ds. gospodarczych 

 Panią Ilonę Grędas – Wójtowicz – Zastępcę Prezydenta Miasta ds. społecznych 

 Panią Jolantę Włodarek - Skarbnika Miasta  

 Panią Ewę Pawłowską – Sekretarz Miasta 

 Przewodniczących Zarządów i Rad Osiedli oraz Zasłużonych dla Miasta Kołobrzegu 

 Wszystkich uczestniczących w zdalnej sesji i oglądających transmisję z obrad sesji. 
 

Przewodniczący stwierdził, że w zdalnych obradach o godz. 9:00 w sesji uczestniczy 19 
radnych. Jest to wymagane quorum, by obrady były ważne.  
 
Radni wraz z zawiadomieniem o zwołaniu sesji otrzymali: porządek obrad, projekty uchwał  
i inne materiały będące przedmiotem obrad XXXII sesji.   
 
Przewodniczący przedstawił wnioski formalne złożone na piśmie przez Radnych  
o zmianę porządku obrad dzisiejszej sesji: 
 
Pan radny Dariusz Zawadzki – Przewodniczący Komisji Prawa w imieniu Komisji zgłosił na 
piśmie wniosek formalny o zmianę porządku obrad polegającą na wprowadzeniu do 
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porządku obrad w punkcie 3 jako podpunkt 3 projektu uchwały w sprawie ogłoszenia tekstu 
jednolitego Statutu Miasta Kołobrzeg. 
 
Pan radny Jacek Kalinowski – Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji  
w imieniu Komisji złożył na piśmie wniosek formalny o zmianę porządku obrad, polegającą 
na wprowadzeniu do porządku obrad czterech projektów uchwał: 
1) w sprawie rozpatrzenia skargi na działania Prezydenta Miasta Kołobrzeg 
2) w sprawie rozpatrzenia petycji (dot. petycji Pana Sławomira Sali) 
3) w sprawie rozpatrzenia petycji (dot. petycji Pana Piotra Sterkowskiego) 
4) w sprawie rozpatrzenia petycji (dot. petycji Pani Teresy Garland). 
 
Pani radna Małgorzata Grotto – Przewodnicząca Komisji Społecznej w imieniu Komisji 

złożyła na piśmie wniosek formalny o zmianę porządku obrad polegającą na wprowadzeniu 

do porządku obrad projektu uchwały w sprawie przyjęcia apelu o pomoc w zorganizowaniu 

podstawowej opieki zdrowotnej. 

Przewodniczący Rady poinformował, że Zarząd Powiatu w Kołobrzegu zwrócił się do niego 

z prośbą o wskazanie jednego przedstawiciela Rady Miasta Kołobrzeg jako kandydata na 

członka do Rady Muzeum przy Muzeum Oręża Polskiego w Kołobrzegu na kadencję 2021 – 

2024 w terminie do 29 stycznia 2021 r. Przewodniczący Rady korzystając z inicjatywy 

uchwałodawczej przygotował projekt uchwały w sprawie wskazania przedstawiciela Rady 

Miasta Kołobrzeg do Rady Muzeum na kadencję 2021 – 2024. W związku  

z powyższym Przewodniczący Rady zgłosił wniosek formalny o zmianę porządku obrad 

polegającą na wprowadzeniu do porządku obrad sesji projektu uchwały w sprawie wskazania 

przedstawiciela Rady Miasta Kołobrzeg do Rady Muzeum na kadencję 2021 – 2024. 

Pan radny Maciej Bejnarowicz – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej w imieniu Komisji 

złożył na piśmie wniosek formalny o zmianę porządku obrad polegającą na wprowadzeniu do 

porządku obrad punktu 4a o treści: 

„Przedstawienie sprawozdania Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Kołobrzeg z kontroli 

problemowej wydawania decyzji o warunkach zabudowy i zagospodarowania 

przestrzennego w roku 2018 i 2019 (procedury i terminy) pod względem formalnoprawnym.” 

Wymienione przez Przewodniczącego Rady wnioski formalne wraz z projektami uchwał oraz 
sprawozdanie Komisji Rewizyjnej z przeprowadzonej kontroli, zostały przesłane do Radnych 
drogą elektroniczną w dniu 22 i 26 stycznia 2021 r. Ponadto znajdują się one w programie 
eSesja przy punkcie 1 porządku obrad sesji. 
 
W związku z brakiem chętnych do dyskusji na liście mówców, Przewodniczący Rady 
zarządził głosowania nad zgłoszonymi wnioskami formalnymi o zmianę porządku obrad 
XXXII sesji. 
1. Przewodniczący Rady zarządził głosowanie nad wnioskiem formalnym zgłoszonym przez 
Pana radnego Dariusza Zawadzkiego w imieniu Komisji Prawa o zmianę porządku obrad 
polegającą na wprowadzeniu do porządku obrad w punkcie 3 jako podpunkt 3 projektu 
uchwały w sprawie ogłoszenia tekstu jednolitego Statutu Miasta Kołobrzeg. 
W głosowaniu udział wzięło 19 radnych. 
Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
 
Wyniki imienne: ZA (19) 
Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Renata 
Brączyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Adam Hok, Jacek Kalinowski, Przemysław 
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Kiełkowski, Piotr Lewandowski, Wiesław Parus, Piotr Rzepka, Karolina Szarłata - Woźniak, 
Danuta Wilk, Jacek Woźniak, Dariusz Zawadzki, Izabela Zielińska, Łukasz Zięba 
 
NIEOBECNI (2) 
Krzysztof Plewko, Agnieszka Trafas 
 
Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada zgodnie z art. 20 ust.1a ustawy  
o samorządzie gminnym dokonała zmiany porządku obrad bezwzględną większością 
głosów ustawowego składu rady poprzez wprowadzenie do porządku obrad w punkcie 
3 jako podpunkt 3 projektu uchwały w sprawie ogłoszenia tekstu jednolitego Statutu 
Miasta Kołobrzeg.  
 
2. Przewodniczący Rady zarządził głosowanie nad wnioskiem formalnym zgłoszonym przez 
Pana radnego Jacka Kalinowskiego w imieniu Komisji Skarg, Wniosków i Petycji o zmianę 
porządku obrad polegającą na wprowadzeniu do porządku obrad projektu uchwały w sprawie 
rozpatrzenia skargi na działania Prezydenta Miasta Kołobrzeg: 
W głosowaniu udział wzięło 19 radnych. 
Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: ZA (19) 
Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Artur 
Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Adam Hok, Jacek Kalinowski, Przemysław Kiełkowski, Piotr 
Lewandowski, Wiesław Parus, Krzysztof Plewko, Piotr Rzepka, Karolina Szarłata - Woźniak, 
Danuta Wilk, Jacek Woźniak, Dariusz Zawadzki, Izabela Zielińska, Łukasz Zięba 
 
BRAK GŁOSU (1) 
Renata Brączyk 
 
NIEOBECNI (1) 
Agnieszka Trafas 
 
Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada zgodnie z art. 20 ust.1a ustawy o 
samorządzie gminnym dokonała zmiany porządku obrad bezwzględną większością 
głosów ustawowego składu rady poprzez wprowadzenie do porządku obrad projektu 
uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działania Prezydenta Miasta Kołobrzeg. 
Przewodniczący zaproponował ten projekt uchwały ująć w punkcie 3 jako podpunkt 4 

porządku obrad. 

 

3. Przewodniczący Rady zarządził głosowanie nad wnioskiem formalnym zgłoszonym przez 
Pana radnego Jacka Kalinowskiego w imieniu Komisji Skarg, Wniosków i Petycji o zmianę 
porządku obrad polegającą na wprowadzeniu do porządku obrad sesji projektu uchwały  
w sprawie rozpatrzenia petycji (dot. petycji Pana Sławomira Sali): 
W głosowaniu udział wzięło 19 radnych. 
Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: ZA (19) 
Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Artur 
Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Adam Hok, Jacek Kalinowski, Przemysław Kiełkowski, Piotr 
Lewandowski, Wiesław Parus, Krzysztof Plewko, Piotr Rzepka, Karolina Szarłata - Woźniak, 
Danuta Wilk, Jacek Woźniak, Dariusz Zawadzki, Izabela Zielińska, Łukasz Zięba 
 
BRAK GŁOSU (1)  Renata Brączyk 
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NIEOBECNI (1) 
Agnieszka Trafas 
 
Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada zgodnie z art. 20 ust.1a ustawy o 
samorządzie gminnym dokonała zmiany porządku obrad bezwzględną większością 
głosów ustawowego składu rady poprzez wprowadzenie do porządku obrad projektu 
uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji (dot. petycji Pana Sławomira Sali). 
Przewodniczący zaproponował ten projekt uchwały ująć w punkcie 3 jako podpunkt 5 

porządku obrad. 

 

4. Przewodniczący Rady zarządził głosowanie nad wnioskiem formalnym zgłoszonym przez 

Pana radnego Jacka Kalinowskiego w imieniu Komisji Skarg, Wniosków i Petycji o zmianę 

porządku obrad polegającą na wprowadzeniu do porządku obrad sesji projektu uchwały  

w sprawie rozpatrzenia petycji (dot. petycji Pana Piotra Sterkowskiego): 

W głosowaniu udział wzięło 19 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: ZA (19) 

Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Artur 

Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Adam Hok, Jacek Kalinowski, Przemysław Kiełkowski, Piotr 

Lewandowski, Wiesław Parus, Krzysztof Plewko, Piotr Rzepka, Karolina Szarłata - Woźniak, 

Danuta Wilk, Jacek Woźniak, Dariusz Zawadzki, Izabela Zielińska, Łukasz Zięba 

 

BRAK GŁOSU (1) Renata Brączyk 

 

NIEOBECNI (1) Agnieszka Trafas 

 

Przewodniczący stwierdził, że Rada zgodnie z art. 20 ust.1a ustawy o samorządzie 

gminnym dokonała zmiany porządku obrad bezwzględną większością głosów 

ustawowego składu rady poprzez wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały 

w sprawie rozpatrzenia petycji (dot. petycji Pana Piotra Sterkowskiego). 

Przewodniczący zaproponował ten projekt uchwały proponuję ująć w punkcie 3 jako 

podpunkt 6 porządku obrad. 

 

5. Przewodniczący Rady zarządził głosowanie nad wnioskiem formalnym zgłoszonym przez 

Pana radnego Jacka Kalinowskiego w imieniu Komisji Skarg, Wniosków i Petycji o zmianę 

porządku obrad polegającą na wprowadzeniu do porządku obrad sesji projektu uchwały  

w sprawie rozpatrzenia petycji (dot. petycji Pani Teresy Garland). 

W głosowaniu udział wzięło 18 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: ZA (17) 

Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Małgorzata 

Grotto, Jacek Kalinowski, Przemysław Kiełkowski, Piotr Lewandowski, Wiesław Parus, 

Krzysztof Plewko, Piotr Rzepka, Karolina Szarłata - Woźniak, Danuta Wilk, Jacek Woźniak, 

Dariusz Zawadzki, Izabela Zielińska, Łukasz Zięba 
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PRZECIW (1)  

Artur Dąbkowski 

BRAK GŁOSU (2)  

Renata Brączyk, Adam Hok 

NIEOBECNI (1) 

Agnieszka Trafas 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada zgodnie z art. 20 ust.1a ustawy o 

samorządzie gminnym dokonała zmiany porządku obrad bezwzględną większością 

głosów ustawowego składu rady poprzez wprowadzenie do porządku obrad projektu 

uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji (dot. petycji Pani Teresy Garland). 

Przewodniczący zaproponował ten projekt uchwały ująć w punkcie 3 jako podpunkt 7 

porządku obrad. 

 

6. Przewodniczący Rady zarządził głosowanie nad wnioskiem formalnym zgłoszonym przez 

Panią radną Małgorzatę Grotto w imieniu Komisji Społecznej o zmianę  porządku obrad 

dzisiejszej sesji polegającą na wprowadzeniu do porządku obrad projektu uchwały w sprawie 

przyjęcia apelu o pomoc w zorganizowaniu podstawowej opieki zdrowotnej. 

W głosowaniu udział wzięło 19 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: ZA (18) 

Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Renata 

Brączyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Adam Hok, Jacek Kalinowski, Piotr 

Lewandowski, Wiesław Parus, Krzysztof Plewko, Piotr Rzepka, Karolina Szarłata - Woźniak, 

Danuta Wilk, Dariusz Zawadzki, Izabela Zielińska, Łukasz Zięba 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Jacek Woźniak 

 

BRAK GŁOSU (1) 

Przemysław Kiełkowski 

 

NIEOBECNI (1) 

Agnieszka Trafas 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada zgodnie z art. 20 ust.1a ustawy  

o samorządzie gminnym dokonała zmiany porządku obrad bezwzględną większością 

głosów ustawowego składu rady poprzez wprowadzenie do porządku obrad projektu 

uchwały w sprawie przyjęcia apelu o pomoc w zorganizowaniu podstawowej opieki 

zdrowotnej. 

Przewodniczący zaproponował ten projekt uchwały ująć w punkcie 3 jako podpunkt  8 

porządku obrad. 

7. Przewodniczący Rady zarządził głosowanie nad wnioskiem formalnym o zmianę porządku 

obrad polegającą na wprowadzeniu do porządku obrad sesji projektu uchwały w sprawie 
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wskazania przedstawiciela Rady Miasta Kołobrzeg do Rady Muzeum na kadencję 2021 – 

2024: 

W głosowaniu udział wzięło 20 radnych 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: ZA (19) 

Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Renata 

Brączyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Adam Hok, Przemysław Kiełkowski, Piotr 

Lewandowski, Wiesław Parus, Krzysztof Plewko, Piotr Rzepka, Karolina Szarłata - Woźniak, 

Danuta Wilk, Jacek Woźniak, Dariusz Zawadzki, Izabela Zielińska, Łukasz Zięba 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Jacek Kalinowski 

NIEOBECNI (1) 

Agnieszka Trafas 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada zgodnie z art. 20 ust.1a ustawy o 

samorządzie gminnym dokonała zmiany porządku obrad bezwzględną większością 

głosów ustawowego składu rady poprzez wprowadzenie do porządku obrad projektu 

uchwały w sprawie wskazania przedstawiciela Rady Miasta Kołobrzeg do Rady 

Muzeum na kadencję 2021 – 2024.  

Przewodniczący zaproponował ten projekt uchwały ująć w punkcie 3 jako podpunkt 9 

porządku obrad. 

8. Przewodniczący Rady zarządził głosowanie nad wnioskiem formalnym zgłoszonym przez 

Pana radnego Macieja Bejnarowicza w imieniu Komisji Rewizyjnej o zmianę porządku obrad, 

polegającą na wprowadzeniu do porządku obrad punktu 4a o treści: 

„Przedstawienie sprawozdania Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Kołobrzeg z kontroli 

problemowej wydawania decyzji o warunkach zabudowy i zagospodarowania 

przestrzennego w roku 2018 i 2019 (procedury i terminy) pod względem formalnoprawnym.” 

W głosowaniu udział wzięło 19 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: ZA (19) 

Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Renata 

Brączyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Adam Hok, Jacek Kalinowski, Przemysław 

Kiełkowski, Piotr Lewandowski, Wiesław Parus, Krzysztof Plewko, Karolina Szarłata - 

Woźniak, Danuta Wilk, Jacek Woźniak, Dariusz Zawadzki, Izabela Zielińska, Łukasz Zięba 

 

BRAK GŁOSU (1) 

Piotr Rzepka 

 

NIEOBECNI (1) 

Agnieszka Trafas 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada zgodnie z art. 20 ust.1a ustawy o 

samorządzie gminnym dokonała zmiany porządku obrad bezwzględną większością 
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głosów ustawowego składu rady poprzez wprowadzenie do porządku obrad punktu 4a 

o treści: „Przedstawienie sprawozdania Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Kołobrzeg z 

kontroli problemowej wydawania decyzji o warunkach zabudowy i zagospodarowania 

przestrzennego w roku 2018 i 2019 (procedury i terminy) pod względem 

formalnoprawnym.” 

 

Porządek obrad XXXII sesji po zmianach przyjętych przez Radę na sesji: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

2. Sprawozdanie Prezydenta Miasta z wykonania uchwał Rady oraz informacje  

o przeprowadzonych przetargach. 

3. Podjęcie uchwał: 

1) w sprawie powierzenia do wykonania spółce Miejski Zakład Zieleni, Dróg  

i Ochrony Środowiska w Kołobrzegu sp. z o.o. zadań własnych Gminy Miasto 

Kołobrzeg w zakresie utrzymania cmentarza komunalnego, 

2) w sprawie przyjęcia „Wieloletniego Programu Współpracy Gminy Miasto 

Kołobrzeg z organizacjami pozarządowymi na lata  2021 – 2025”, 

3) w sprawie ogłoszenia tekstu jednolitego Statutu Miasta Kołobrzeg, 

4) w sprawie rozpatrzenia skargi na działania Prezydenta Miasta 

Kołobrzeg, 

5) w sprawie rozpatrzenia petycji (dot. petycji Pana Sławomira Sali), 

6) w sprawie rozpatrzenia petycji (dot. petycji Pana Piotra Sterkowskiego), 

7) w sprawie rozpatrzenia petycji (dot. petycji Pani Teresy Garland), 

8) w sprawie przyjęcia apelu o pomoc w zorganizowaniu podstawowej 

opieki zdrowotnej, 

9) w sprawie wskazania przedstawiciela Rady Miasta Kołobrzeg do Rady 

Muzeum na kadencję 2021 – 2024. 

 4. Przedstawienie sprawozdania Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Kołobrzeg  

         z kontroli problemowej w zakresie analizy przygotowania procedury Budżetu      

        Obywatelskiego, procedury wyłonienia zwycięzców oraz procedury kontroli  

                    i rozliczenia finansowego oraz podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia wniosków  

        Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Kołobrzeg z kontroli problemowej w zakresie  

        analizy przygotowania procedury Budżetu Obywatelskiego procedury wyłonienia  

        zwycięzców oraz procedury kontroli i rozliczenia finansowego.    

        4a. Przedstawienie sprawozdania Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Kołobrzeg  
                  z kontroli problemowej wydawania decyzji o warunkach zabudowy  
                  i zagospodarowania przestrzennego w roku 2018 i 2019 (procedury  
                 i  terminy) pod względem formalnoprawnym. 
         5. Przedstawienie sprawozdania Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Kołobrzeg 

              z działalności w roku 2020. 
         6.  Sprawozdanie Prezydenta Miasta z działalności między sesjami. 
         7.  Interpelacje i zapytania radnych oraz odpowiedzi. 
         8.  Wolne wnioski i informacje. 
         9.  Zamknięcie sesji. 
 

Punkt 2 - Sprawozdanie Prezydenta Miasta z wykonania uchwał Rady oraz informacje  

o przeprowadzonych przetargach. 
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Pani Anna Mieczkowska - Prezydent Miasta przedstawiła sprawozdanie z wykonania uchwał 

oraz informację o przeprowadzonych przetargach. Sprawozdanie wraz z informacją zostały 

przedstawione również w formie pisemnej i stanowią załącznik do protokołu. 

W dyskusji, którą otworzył Przewodniczący Rady wg kolejności zgłoszeń udział wzięli: 

 Pan radny Maciej Bejnarowicz 
 Pani Jolanta Włodarek – Skarbnik Miasta 
 Pan radny Krzysztof Plewko 
 Pani Anna Mieczkowska – Prezydent Miasta 
 Pan radny Krzysztof Plewko w trybie głosu ad vocem 

 
W związku z brakiem chętnych do dalszej dyskusji na liście mówców, Przewodniczący 
zamknął dyskusję nad tym punktem porządku obrad.  
Dyskusja i wystąpienia Przewodniczących Komisji i Klubów Radnych, zostały nagrane  
i utrwalone za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. Ponadto dyskusja została 
nagrana na nośniku elektronicznym, który stanowi załącznik do protokołu.  
 

Punkt 3 podpunkt 1 – podjęcie uchwały w sprawie powierzenia do wykonania spółce 

Miejski Zakład Zieleni, Dróg i Ochrony Środowiska w Kołobrzegu sp. z o.o. zadań 

własnych Gminy Miasto Kołobrzeg w zakresie utrzymania cmentarza komunalnego 

W imieniu Prezydent Miasta projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła Pani Ewa 

Pełechata – Zastępca Prezydenta Miasta ds. gospodarczych. 

Powyższy projekt uchwały opiniowała: 

Komisja Komunalna. Opinię przedstawił Pan radny Łukasz Zięba –Przewodniczący Komisji. 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały  

i zawnioskowała do Rady o podjęcie uchwały bez poprawek. 

 
Stanowiska Klubów Radnych: 

1. Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Bogdan 
Błaszczyk – Przewodniczący Klubu, który zapowiedział, że Klub pozytywnie 
zaopiniował projekt uchwały i będzie głosował za tym projektem uchwały. 

2. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Maciej 
Bejnarowicz – Przewodniczący Klubu, który przekazał, że Klub poprze projekt 
uchwały w głosowaniu. 

3. Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawił Pan radny Łukasz Zięba – 
Członek Klubu, który przekazał, że Klub poprze projekt uchwały w głosowaniu. 

 
W związku z brakiem chętnych do dyskusji na liście mówców, Przewodniczący Rady 
zarządził głosowanie nad projektem uchwały w sprawie powierzenia do wykonania spółce 
Miejski Zakład Zieleni, Dróg i Ochrony Środowiska w Kołobrzegu sp. z o.o. zadań własnych 
Gminy Miasto Kołobrzeg w zakresie utrzymania cmentarza komunalnego: 
W głosowaniu udział wzięło 20 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: ZA (19) 

Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Renata 

Brączyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Adam Hok, Jacek Kalinowski, Przemysław 

Kiełkowski, Piotr Lewandowski, Wiesław Parus, Krzysztof Plewko, Piotr Rzepka, Karolina 

Szarłata - Woźniak, Danuta Wilk, Dariusz Zawadzki, Izabela Zielińska, Łukasz Zięba 
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WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)  Jacek Woźniak 

 

NIEOBECNI (1)  Agnieszka Trafas 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada większością głosów podjęła UCHWAŁĘ  

NR XXXII/448/21 w sprawie powierzenia do wykonania spółce Miejski Zakład Zieleni, 

Dróg i Ochrony Środowiska w Kołobrzegu sp. z o.o. zadań własnych Gminy Miasto 

Kołobrzeg w zakresie utrzymania cmentarza komunalnego. 

 

Punkt 3 podpunkt 2 – podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia „Wieloletniego Programu 
Współpracy Gminy Miasto Kołobrzeg z organizacjami pozarządowymi  
na lata  2021 – 2025”. 
 
W imieniu Prezydent Miasta projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła Pani Ilona 

Grędas – Wójtowicz – Zastępca Prezydenta Miasta ds. społecznych. 

Powyższy projekt uchwały opiniowała: 

Komisja Społeczna. Opinie przedstawiła Pani radna Małgorzata Grotto – Przewodnicząca 

Komisji. Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały i zawnioskowała do 

Rady o podjęcie uchwały bez poprawek. 

 
Stanowiska Klubów Radnych: 

1. Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Bogdan 
Błaszczyk – Przewodniczący Klubu, który zapowiedział, że Klub poprze projekt 
uchwały w głosowaniu.   

2. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Maciej 
Bejnarowicz – Przewodniczący Klubu, który przekazał, że Klub poprze projekt 
uchwały w głosowaniu. 

3. Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawił Pan radny Kamil 
Barwinek-Członek Klubu, który przekazał, że Klub poprze projekt uchwały  
w głosowaniu. 

 
W związku z brakiem chętnych do dyskusji na liście mówców, Przewodniczący Rady 

zarządził głosowanie nad projektem uchwały w sprawie przyjęcia „Wieloletniego Programu 

Współpracy Gminy Miasto Kołobrzeg z organizacjami pozarządowymi na lata  2021 – 2025”: 

W głosowaniu udział wzięło 20 radnych. 

Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: ZA (20) 
Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Renata 
Brączyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Adam Hok, Jacek Kalinowski, Przemysław 
Kiełkowski, Piotr Lewandowski, Wiesław Parus, Krzysztof Plewko, Piotr Rzepka, Karolina 
Szarłata - Woźniak, Danuta Wilk, Jacek Woźniak, Dariusz Zawadzki, Izabela Zielińska, 
Łukasz Zięba 
 
NIEOBECNI (1) Agnieszka Trafas 
 
Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada jednogłośnie podjęła UCHWAŁĘ  
NR XXXII/449/21 w sprawie przyjęcia „Wieloletniego Programu Współpracy Gminy 
Miasto Kołobrzeg z organizacjami pozarządowymi na lata  2021 – 2025”. 
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Punkt 3 podpunkt 3 – podjęcie uchwały w sprawie ogłoszenia tekstu jednolitego 
Statutu Miasta Kolobrzeg 
 
Autorem projektu uchwały była Komisja Prawa. W imieniu Komisji projekt uchwały wraz  
z uzasadnieniem przedstawił Pan radny Piotr Lewandowski - Przewodniczący Rady, który 
jest również Członkiem Komisji Prawa.  
 

W imieniu Prezydent Miasta stanowisko do projektu uchwały przedstawiła Pani Sekretarz 

Miasta. Pani Prezydent nie wniosła uwag do projektu uchwały.   

 
Stanowiska Klubów Radnych: 

1. Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Bogdan 
Błaszczyk – Przewodniczący Klubu, który przekazał, że Klub nie wnosi uwag do 
projektu uchwały. 

2. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Maciej 
Bejnarowicz – Przewodniczący Klubu, który zapowiedział, że Klub będzie głosował za 
tym projektem uchwały.  

3. Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawił Pan radny Kamil 
Barwinek-Członek Klubu, który przekazał, że Klub nie wnosi uwag do projektu 
uchwały i będzie głosował za tym projektem uchwały.   

 
W dyskusji, którą otworzył Przewodniczący Rady udział wzięli: 

 Pan radny Bartosz Bieńkowski 
 Pan radny Artur Dąbkowski – Wiceprzewodniczący Rady 
 Pan radny Kamil Barwinek 
 Pan radny Piotr Lewandowski – Przewodniczący Rady 

 
W związku z brakiem chętnych do dalszej dyskusji na liście mówców, Przewodniczący 
zamknął dyskusję. Dyskusja i wystąpienia Klubów Radnych przedstawiających stanowiska 
klubów, zostały nagrane i utrwalone za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. 
Ponadto dyskusja została nagrana na nośniku elektronicznym, który stanowi załącznik do 
protokołu.  
 
Przewodniczący Rady zarządził głosowanie nad projektem uchwały w sprawie ogłoszenia 
tekstu jednolitego Statutu Miasta Kolobrzeg: 
W głosowaniu udział wzięło 20 radnych. 
 
Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: ZA (20) 

Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Renata 

Brączyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Adam Hok, Jacek Kalinowski, Przemysław 

Kiełkowski, Piotr Lewandowski, Wiesław Parus, Krzysztof Plewko, Piotr Rzepka, Karolina 

Szarłata - Woźniak, Danuta Wilk, Jacek Woźniak, Dariusz Zawadzki, Izabela Zielińska, 

Łukasz Zięba 

 

NIEOBECNI (1) Agnieszka Trafas 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada jednogłośnie podjęła UCHWAŁĘ  

NR XXXII/450/21 w sprawie ogłoszenia tekstu jednolitego Statutu Miasta Kolobrzeg. 
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Punkt 3 podpunkt 4 – podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działania 

Prezydenta Miasta Kołobrzeg 

Zgodnie ze Statutem Miasta rozpatrzeniem skargi zajmowała się Komisja Skarg, Wniosków  

i Petycji. W imieniu Komisji projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawił Pan radny 

Jacek Kalinowski – Przewodniczący Komisji.  

Pani Prezydent Miasta w swoim stanowisku nie wniosła uwag do projektu uchwały.  

Stanowiska Klubów Radnych: 
1. Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Bogdan 

Błaszczyk – Przewodniczący Klubu, który przekazał, że Klub nie wnosi uwag do 
projektu uchwały. 

2. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Maciej 
Bejnarowicz – Przewodniczący Klubu, który przekazał, że Klub nie wnosi uwag do 
projektu uchwały. 

3. Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawił Pan radny Adam Hok-
Przewodniczący Klubu, który przekazał, że Klub nie wnosi uwag do projektu uchwały. 

 
W związku z brakiem chętnych do dyskusji na liście mówców, Przewodniczący zarządził 
głosowanie nad projektem uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działania Prezydenta 
Miasta Kołobrzeg z zapisem w § 1: „Uznaje się za bezzasadną skargę …………………. na 
działania Prezydenta Miasta Kołobrzeg w przedmiocie działań związanych ze wskazaniem 
lokalu socjalnego: 
W głosowaniu udział wzięło 19 radnych. 
Wyniki głosowania 
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: ZA (18) 
Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Renata 
Brączyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Adam Hok, Jacek Kalinowski, Przemysław 
Kiełkowski, Piotr Lewandowski, Piotr Rzepka, Karolina Szarłata - Woźniak, Danuta Wilk, 
Jacek Woźniak, Dariusz Zawadzki, Izabela Zielińska, Łukasz Zięba 
 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Krzysztof Plewko 
 
BRAK GŁOSU (1) Wiesław Parus 
 
NIEOBECNI (1) Agnieszka Trafas 
 
Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada większością głosów podjęła UCHWAŁĘ  
NR XXXII/451/21 w sprawie rozpatrzenia skargi na działania Prezydenta Miasta 
Kołobrzeg. Rada uznała skargę za bezzasadną. 
 
Punkt 3 podpunkt 5 – podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji (dot. petycji 
Pana Sławomira Sali): 
 

Zgodnie ze Statutem Miasta rozpatrzeniem skargi zajmowała się Komisja Skarg, Wniosków  

i Petycji. W imieniu Komisji projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawił Pan radny 

Jacek Kalinowski – Przewodniczący Komisji.  

W imieniu Prezydent Miasta stanowisko do projektu uchwały przedstawiła Pani Ilona Grędas-

Wójtowicz – Zastępca Prezydenta Miasta ds. społecznych. Pani Prezydent Miasta nie 

wniosła uwag do projektu uchwały. 
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Stanowiska Klubów Radnych: 

1. Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Bogdan 
Błaszczyk – Przewodniczący Klubu, który przekazał, że Klub nie wnosi uwag do 
projektu uchwały. 

2. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Maciej 
Bejnarowicz – Przewodniczący Klubu, który przekazał, że Klub nie wnosi uwag do 
projektu uchwały. 

3. Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawił Pan radny Adam Hok-
Przewodniczący Klubu, który przekazał, że Klub nie wnosi uwag do projektu uchwały. 

 
W związku z brakiem chętnych do dyskusji na liście mówców, Przewodniczący zarządził 
głosowanie nad projektem uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji z zapisem  
w § 1: „Nie uwzględnia się petycji Pana Sławomira Sali z dnia 10 grudnia 2020 r. dotyczącej 
przyjęcia uchwały w sprawie szczepień przeciwko wirusowi SARS – CoV-2.” 
W głosowaniu udział wzięło 20 radnych. 
Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: ZA (19) 
Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Renata 
Brączyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Adam Hok, Jacek Kalinowski, Przemysław 
Kiełkowski, Piotr Lewandowski, Wiesław Parus, Krzysztof Plewko, Piotr Rzepka, Karolina 
Szarłata - Woźniak, Danuta Wilk, Dariusz Zawadzki, Izabela Zielińska, Łukasz Zięba 
 
PRZECIW (1) Jacek Woźniak 
 
NIEOBECNI (1) Agnieszka Trafas 
 
Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada większością głosów podjęła UCHWAŁĘ  
NR XXXII/452/21 w sprawie rozpatrzenia petycji. Rada nie uwzględniła petycji. 
 
Punkt 3 podpunkt 6 – podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji (dot. petycji 
Pana Piotra Sterkowskiego) 
 
Zgodnie ze Statutem Miasta rozpatrzeniem skargi zajmowała się Komisja Skarg, Wniosków  

i Petycji. W imieniu Komisji projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawił Pan radny 

Jacek Kalinowski – Przewodniczący Komisji.  

W imieniu Prezydent Miasta stanowisko do projektu uchwały przedstawiła Pani Ilona Grędas-

Wójtowicz – Zastępca Prezydenta Miasta ds. społecznych. Pani Prezydent Miasta nie 

wniosła uwag do projektu uchwały. 

Stanowiska Klubów Radnych: 
1. Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Bogdan 

Błaszczyk – Przewodniczący Klubu, który przekazał, że Klub nie wnosi uwag do 
projektu uchwały. 

2. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Maciej 
Bejnarowicz – Przewodniczący Klubu, który przekazał, że Klub nie wnosi uwag do 
projektu uchwały. 

3. Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawił Pan radny Adam Hok-
Przewodniczący Klubu, który przekazał, że Klub nie wnosi uwag do projektu uchwały. 

 
W związku z brakiem chętnych do dyskusji na liście mówców, Przewodniczący zarządził 
głosowanie nad projektem uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji z zapisem  
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w § 1: „Nie uwzględnia się petycji Pana Piotra Sterkowskiego z dnia 14 grudnia 2020 r. 
dotyczącej przyjęcia uchwały w sprawie szczepień przeciwko wirusowi SARS – CoV-2.” 
W głosowaniu udział wzięło 20 radnych. 
Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: ZA (19) 
Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Renata 
Brączyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Adam Hok, Jacek Kalinowski, Przemysław 
Kiełkowski, Piotr Lewandowski, Wiesław Parus, Krzysztof Plewko, Piotr Rzepka, Karolina 
Szarłata - Woźniak, Danuta Wilk, Dariusz Zawadzki, Izabela Zielińska, Łukasz Zięba 
 
PRZECIW (1) Jacek Woźniak 
 
NIEOBECNI (1) Agnieszka Trafas 
 
Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada większością głosów podjęła UCHWAŁĘ  
NR XXXII/453/21 w sprawie rozpatrzenia petycji. Rada nie uwzględniła petycji. 
 
Punkt 3 podpunkt 7 – podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji (dot. petycji Pani 

Teresy Garland) 

 

Zgodnie ze Statutem Miasta rozpatrzeniem skargi zajmowała się Komisja Skarg, Wniosków  

i Petycji. W imieniu Komisji projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawił Pan radny 

Jacek Kalinowski – Przewodniczący Komisji.  

W imieniu Prezydent Miasta stanowisko do projektu uchwały przedstawiła Pani Ilona Grędas-

Wójtowicz – Zastępca Prezydenta Miasta ds. społecznych. Pani Prezydent Miasta nie 

wniosła uwag do projektu uchwały. 

Stanowiska Klubów Radnych: 
1. Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Bogdan 

Błaszczyk – Przewodniczący Klubu, który przekazał, że Klub nie wnosi uwag do 
projektu uchwały. 

2. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Maciej 
Bejnarowicz – Przewodniczący Klubu, który przekazał, że Klub nie wnosi uwag do 
projektu uchwały. 

3. Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawił Pan radny Adam Hok-
Przewodniczący Klubu, który przekazał, że Klub nie wnosi uwag do projektu uchwały. 

 
W związku z brakiem chętnych do dyskusji na liście mówców, Przewodniczący zarządził 

głosowanie nad projektem uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji z zapisem  

w § 1: „Nie uwzględnia się petycji Pani Teresy Garland z dnia 20 grudnia 2020 r. dotyczącej 

podjęcia uchwały w sprawie ochrony i obrony prawdy, godności i wolności człowieka na 

terytorium tutejszej gminy.” 

W głosowaniu udział wzięło 20 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: ZA (20) 

Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Renata 

Brączyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Adam Hok, Jacek Kalinowski, Przemysław 
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Kiełkowski, Piotr Lewandowski, Wiesław Parus, Krzysztof Plewko, Piotr Rzepka, Karolina 

Szarłata - Woźniak, Danuta Wilk, Jacek Woźniak, Dariusz Zawadzki, Izabela Zielińska, 

Łukasz Zięba 

 

NIEOBECNI (1) Agnieszka Trafas 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada jednogłośnie podjęła UCHWAŁĘ  

NR XXXII/454/21 w sprawie rozpatrzenia petycji. Rada nie uwzględniła petycji. 

 

Punkt 3 podpunkt 8 – podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia apelu o pomoc  

w zorganizowaniu podstawowej opieki zdrowotnej 

 

Autorem projektu uchwały była Komisja Społeczna. W imieniu Komisji projekt uchwały wraz  

z uzasadnieniem przedstawiła Pani radna Małgorzata Grotto – Przewodnicząca Komisji. 

W imieniu Prezydent Miasta stanowisko do projektu uchwały przedstawiła Pani Ilona Grędas-

Wójtowicz – Zastępca Prezydenta Miasta ds. społecznych. Pani Prezydent Miasta nie 

wniosła uwag do projektu uchwały. 

Stanowiska Klubów Radnych: 
1. Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Bogdan 

Błaszczyk – Przewodniczący Klubu, który przekazał, że Klub nie wnosi uwag do 
projektu uchwały i go poprze. 

2. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Maciej 
Bejnarowicz – Przewodniczący Klubu, który przekazał, że każdy z Członków Klubu 
zagłosuje zgodnie z własnym sumieniem. 

3. Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawił Pan radny Kamil 
Barwinek-Członek Klubu, który przekazał, że Klub popiera apel zawarty w projekcie 
uchwały. 

 
W dyskusji, którą otworzył Przewodniczący Rady według kolejności zgłoszeń udział 
wzięli: 

 Pan radny Jacek Kalinowski 
 Pani radna Małgorzata Grotto 
 Pan radny Krzysztof Plewko 
 Pani radna Izabela Zielińska 
 Pan radny Artur Dąbkowski – Wiceprzewodniczący Rady 
 Pan radny Jacek Woźniak 
 Pan radny Piotr Lewandowski – Przewodniczący Rady 
 Pani radna Renata Brączyk w trybie głosu ad vocem 
 Pan radny Krzysztof Plewko 
 Pan radny Bogdan Błaszczyk – Wiceprzewodniczący Rady w trybie głosu ad vocem 
 Pan radny Krzysztof Plewko w trybie głosu ad vocem 
 Pan radny Piotr Lewandowski – Przewodniczący Rady 
 Pani radna Renata Brączyk 
 Pani radna Małgorzata Grotto 
 Pan radny Maciej Bejnarowicz 
 Pan radny Piotr Rzepka 

 
W związku z brakiem chętnych do dalszej dyskusji na liście mówców, Przewodniczący zamknął 

dyskusję. Dyskusja i wystąpienia Przewodniczących Komisji i Klubów Radnych, zostały 
nagrane i utrwalone za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. Ponadto dyskusja 
została nagrana na nośniku elektronicznym, który stanowi załącznik do protokołu.  
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Przewodniczący Rady zarządził głosowanie nad projektem uchwały w sprawie przyjęcia 

apelu o pomoc w zorganizowaniu podstawowej opieki zdrowotnej: 

W głosowaniu udział wzięło 19 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 7, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: ZA (11) 

Bogdan Błaszczyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Adam Hok, Przemysław Kiełkowski, 

Piotr Lewandowski, Wiesław Parus, Piotr Rzepka, Danuta Wilk, Dariusz Zawadzki, Łukasz 

Zięba 

 

PRZECIW (1) Jacek Woźniak 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (7) 

Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Renata Brączyk, Jacek Kalinowski, Krzysztof 

Plewko, Karolina Szarłata - Woźniak, Izabela Zielińska 

 

BRAK GŁOSU (1) Kamil Barwinek 

 

NIEOBECNI (1) Agnieszka Trafas 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada większością głosów podjęła UCHWAŁĘ  

NR XXXII/455/21 w sprawie przyjęcia apelu o pomoc w zorganizowaniu podstawowej 

opieki zdrowotnej. 

Punkt 3 podpunkt 9 – podjęcie uchwały w sprawie wskazania przedstawiciela Rady 
Miasta Kołobrzeg do Rady Muzeum na kadencję 2021 – 2024 
 
Autorem projektu uchwały był Przewodniczący Rady: „W związku z koniecznością powołania 
na kolejną kadencję Rady Muzeum przy Muzeum Oręża Polskiego w Kołobrzegu, Zarząd 
Powiatu w Kołobrzegu zwrócił się z prośbą o wskazanie jednego przedstawiciela Rady 
Miasta Kołobrzeg, jako kandydata na członka Rady Muzeum w nowej kadencji 2021 - 2024. 
Kadencja członków Rady Muzeum trwa cztery lata. Rada Muzeum liczy od 5 do 15 
członków. Zgodnie z art.11 ust. 5 pkt 2 ustawy z dnia 21 listopada 1996 r. o muzeach w 
skład rady muzeum powoływane są osoby spośród kandydatów wskazanych przez właściwe 
ze względu na siedzibę muzeum organy jednostek samorządu terytorialnego. Stąd 
konieczne jest, aby Rada Miasta wskazała przedstawiciela, jako kandydata na członka do 
Rady Muzeum przy Muzeum Oręża Polskiego w Kołobrzeg. W mijającej kadencji 
przedstawicielem Rady Miasta Kołobrzeg była Pani Krystyna Strzyżewska.” 
 
Stanowiska Klubów Radnych 

1. Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Bogdan 
Błaszczyk – Przewodniczący Klubu, który zgłosił kandydaturę Pani Krystyny 
Strzyżewskiej. 

2. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Maciej 
Bejnarowicz – Przewodniczący Klubu, który przekazał, że Klub nie ma kandydata, ale 
Klub uważa, że w tej sprawie powinny być konsultacje z klubami działającymi  
w Radzie Miasta. 

3. Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawił Pan radny Adam Hok - 
Przewodniczący Klubu, który przekazał, że Klub nie wnosi uwag do projektu uchwały  
i poprze kandydaturę Pani Krystyny Strzyżewskiej.   
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W dyskusji, którą otworzył Przewodniczący Rady udział wzięli: 
 Pan radny Jacek Woźniak, który zwrócił uwagę na to, czy takim przedstawicielem nie 

powinien być Radny Rady Miasta 
 Pan radny Maciej Bejnarowicz, który powiedział, że dla komfortu osoby wybieranej 

takie sprawy powinny być uzgadniane. Pan radny poprosił, aby w przyszłości 
dyskutować o takich sprawach wcześniej.  

 Radca prawny wyjaśnił, że rada wskazuje kandydata na członka do Rady Muzeum. 
Zgodnie z ustawą o muzeach, to jest osoba wskazana przez właściwą radę.  

 Pan radny Jacek Woźniak zapytał, czy jest zgoda Pani Krystyny Strzyżewskiej na 
piśmie. 

Po tym wystąpieniu Przewodniczący Rady zgłosił wniosek formalny o zmianę porządku 
obrad polegającą na przesunięciu projektu uchwały w sprawie wskazania przedstawiciela 
Rady Miasta Kołobrzeg do Rady Muzeum na kadencję 2021 – 2024 z punktu 3 podpunkt 9 
do nowego punktu 4b. 
W głosowaniu udział wzięło 19 radnych. 
Wyniki głosowania 
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: ZA (18) 
Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Renata 
Brączyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Adam Hok, Jacek Kalinowski, Przemysław 
Kiełkowski, Piotr Lewandowski, Wiesław Parus, Krzysztof Plewko, Piotr Rzepka, Danuta 
Wilk, Dariusz Zawadzki, Izabela Zielińska, Łukasz Zięba 
 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Jacek Woźniak 
 
BRAK GŁOSU (1) Karolina Szarłata – Woźniak 
 
NIEOBECNI (1) Agnieszka Trafas 
 
Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada zgodnie z art. 20 ust.1a ustawy  
o samorządzie gminnym dokonała zmiany porządku obrad bezwzględną większością 
głosów ustawowego składu rady. Rada powróci do tego projektu uchwały w punkcie 
4b porządku obrad. 
 
Po tym głosowaniu jeszcze głos zabierali: 

 Radca prawny, który poinformował, że ostateczną decyzję podejmie Zarząd 
Powiatu 

 Pan radny Bartosz Bieńkowski, który zaapelował do Przewodniczącego Rady, 
aby przy tego typu projektach uchwał były zgody kandydatów na piśmie. 

 Pan radny Piotr Rzepka 
 Pani radna Danuta Wilk 
 Pan radny Bogdan Błaszczyk – Wiceprzewodniczący Rady. 

 
Przewodniczący jeszcze raz przekazał, że Rada powróci do tematu w punkcie 4b. 
 
Punkt 4 - Przedstawienie sprawozdania Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Kołobrzeg  

z kontroli problemowej w zakresie analizy przygotowania procedury Budżetu 

Obywatelskiego, procedury wyłonienia zwycięzców oraz procedury kontroli  

i rozliczenia finansowego oraz podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia wniosków 

Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Kołobrzeg z kontroli problemowej w zakresie analizy 

przygotowania procedury Budżetu Obywatelskiego, procedury wyłonienia zwycięzców 

oraz procedury kontroli i rozliczenia finansowego.    
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W imieniu Komisji Rewizyjnej sprawozdanie z wraz z projektem uchwały i wnioskami 

przedstawił Pan radny Kamil Barwinek – Kierownik Zespołu Kontrolnego Komisji Rewizyjnej. 

 

W imieniu Prezydent Miasta stanowisko do projektu uchwały przedstawiła Pani Ewa 

Pełechata – Zastępca Prezydenta Miasta ds. gospodarczych. 

 

Stanowiska Klubów Radnych: 
1. Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Bogdan 

Błaszczyk – Przewodniczący Klubu, który przekazał, że Klub nie wnosi uwag do 
projektu uchwały i sprawozdania. 

2. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Maciej 
Bejnarowicz – Przewodniczący Klubu, który przekazał, że Klub nie wnosi uwag do 
projektu uchwały i sprawozdania.  

3. Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawił Pan radny Kamil 
Barwinek-Członek Klubu, który przekazał, że Klub nie wnosi uwag do projektu 
uchwały i sprawozdania i go poprze. 
 

W związku z brakiem chętnych do dyskusji, Przewodniczący Rady zapowiedział, że  
w pierwszej kolejności zarządzi glosowanie na wnioskami zawartymi w projekcie uchwały  
i w sprawozdaniu. 
 

Przewodniczący Rady zarządził głosowanie nad wnioskiem Nr 1 Komisji Rewizyjnej  

o treści: 

Wnioskuje się o przeniesienie procedury Budżetu Obywatelskiego na wiosnę, tak aby 

glosowanie odbywało się przed sezonem letnim, co może doprowadzić do zwiększenia 

zainteresowania ideą budżetu partycypacyjnego. 

W głosowaniu udział wzięło 19 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: ZA (19) 

Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Renata 

Brączyk, Małgorzata Grotto, Adam Hok, Jacek Kalinowski, Przemysław Kiełkowski, Piotr 

Lewandowski, Krzysztof Plewko, Piotr Rzepka, Karolina Szarłata - Woźniak, Agnieszka 

Trafas, Danuta Wilk, Jacek Woźniak, Dariusz Zawadzki, Izabela Zielińska, Łukasz Zięba 

 

BRAK GŁOSU (2) Artur Dąbkowski, Wiesław Parus 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada jednogłośnie przyjęła wniosek Nr 1 Komisji 

Rewizyjnej.  

 

Przewodniczący Rady zarządził głosowanie nad wnioskiem Nr 2 o treści: 

„Wnioskuje się o zwiększenie wymiaru promocyjnego Budżetu Obywatelskiego  

z wykorzystaniem lokalnych mediów, social mediów (Facebook, Instagram) stron www,  

a także z kampanią bezpośrednią na poszczególnych osiedlach (w przypadku pozwalającej 

na to sytuacji epidemiologicznej). 

W głosowaniu udział wzięło 19 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0 
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Wyniki imienne: ZA (19) 

Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Renata 

Brączyk, Małgorzata Grotto, Adam Hok, Jacek Kalinowski, Przemysław Kiełkowski, Piotr 

Lewandowski, Krzysztof Plewko, Piotr Rzepka, Karolina Szarłata - Woźniak, Agnieszka 

Trafas, Danuta Wilk, Jacek Woźniak, Dariusz Zawadzki, Izabela Zielińska, Łukasz Zięba 

 

BRAK GŁOSU (2) Artur Dąbkowski, Wiesław Parus 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada jednogłośnie przyjęła wniosek Nr 2 Komisji 

Rewizyjnej. 

Następnie Przewodniczący Rady zarządził głosowanie nad projektem uchwały w sprawie 
przyjęcia wniosków Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Kołobrzeg z kontroli problemowej  
w zakresie analizy przygotowania procedury Budżetu Obywatelskiego, procedury wyłonienia 
zwycięzców oraz procedury kontroli i rozliczenia finansowego wraz ze sprawozdaniem  
z przeprowadzonej kontroli: 
W głosowaniu udział wzięło 20 radnych. 
Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: ZA (20) 
Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Renata 
Brączyk, Małgorzata Grotto, Adam Hok, Jacek Kalinowski, Przemysław Kiełkowski, Piotr 
Lewandowski, Wiesław Parus, Krzysztof Plewko, Piotr Rzepka, Karolina Szarłata - Woźniak, 
Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, Jacek Woźniak, Dariusz Zawadzki, Izabela Zielińska, Łukasz 
Zięba 
 
BRAK GŁOSU (1) Artur Dąbkowski 
 
Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada jednogłośnie podjęła UCHWAŁĘ  
NR XXXII/456/21 w sprawie przyjęcia wniosków Komisji Rewizyjnej Rady Miasta 
Kołobrzeg z kontroli problemowej w zakresie analizy przygotowania procedury 
Budżetu Obywatelskiego, procedury wyłonienia zwycięzców oraz procedury kontroli  
i rozliczenia finansowego wraz ze sprawozdaniem z przeprowadzonej kontroli. 
 
Punkt 4a - Przedstawienie sprawozdania Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Kołobrzeg  
z kontroli problemowej wydawania decyzji o warunkach zabudowy  
i zagospodarowania przestrzennego w roku 2018 i 2019 (procedury i terminy) pod 
względem formalnoprawnym 
 

W imieniu Komisji Rewizyjnej sprawozdanie z kontroli przedstawił Pan radny Jacek Woźniak-

Kierownik Zespołu Kontrolnego Komisji Rewizyjnej.  

 

Stanowiska Klubów Radnych: 
1. Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Bogdan 

Błaszczyk – Przewodniczący Klubu, który przekazał, że Członkowie Klubu będą 
głosowali za przyjęciem sprawozdania z kontroli. 

2. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Maciej 
Bejnarowicz – Przewodniczący Klubu, który przekazał, że Klub nie wnosi uwag do 
sprawozdania z kontroli. 
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3. Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawił Pan radny Adam Hok – 
Przewodniczący Klubu, który przekazał, że Klub nie wnosi uwag do sprawozdania z 
kontroli. 

 
W związku z brakiem chętnych do dyskusji, Przewodniczący Rady zarządził głosowanie nad 
przyjęciem sprawozdania Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Kołobrzeg z kontroli problemowej 
wydawania decyzji o warunkach zabudowy i zagospodarowania przestrzennego w roku 2018 
i 2019 (procedury i terminy) pod względem formalnoprawnym: 
W głosowaniu udział wzięło 19 radnych. 
Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: ZA (19) 
Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Małgorzata 
Grotto, Adam Hok, Jacek Kalinowski, Przemysław Kiełkowski, Piotr Lewandowski, Wiesław 
Parus, Krzysztof Plewko, Piotr Rzepka, Karolina Szarłata - Woźniak, Agnieszka Trafas, 
Danuta Wilk, Jacek Woźniak, Dariusz Zawadzki, Izabela Zielińska, Łukasz Zięba 
 
BRAK GŁOSU (2) 
Renata Brączyk, Artur Dąbkowski 
 
Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada jednogłośnie przyjęła sprawozdanie Komisji 
Rewizyjnej Rady Miasta Kołobrzeg z kontroli problemowej wydawania decyzji o 
warunkach zabudowy i zagospodarowania przestrzennego w roku 2018 i 2019 
(procedury i terminy) pod względem formalnoprawnym. 
 
Zgodnie ze zmianą porządku obrad Rada powróciła do procedowania projektu uchwały w 

sprawie wskazania przedstawiciela Rady Miasta Kołobrzeg do Rady Muzeum na kadencję 

2021 – 2024. 

 

Punkt 4b – podjęcie uchwały w sprawie wskazania przedstawiciela Rady Miasta 

Kołobrzeg do Rady Muzeum na kadencję 2021 – 2024 

 

Przewodniczący Rady poinformował, że Pani Krystyna Strzyżewska wyraziła pisemną wolę 

na kandydowanie na członka Rady Muzeum przy Muzeum Oręża Polskiego jako 

przedstawiciela Rady Miasta Kołobrzeg.  

 
Stanowiska Klubów Radnych: 

1. Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Bogdan 
Błaszczyk – Przewodniczący Klubu, który przekazał, że Klub popiera projekt uchwały 
i jednocześnie zgłasza kandydaturę Pani Krystyny Strzyżewskiej, która wyraziła na to 
zgodę.  

2. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Maciej 
Bejnarowicz – Przewodniczący Klubu, który przekazał, że Klub nie wnosi uwag do 
projektu uchwały. 

3. Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawił Pan radny Adam Hok – 
Przewodniczący Klubu, który przekazał, że Klub nie wnosi uwag do projektu uchwały. 

Przewodniczący Rady zgłosił poprawkę do projektu uchwały o treści: 
W § 1 projektu uchwały wykreślić wyrazy „radnego/radną” 
 
W związku z brakiem chętnych do dyskusji, Przewodniczący Rady w pierwszej kolejności 
zarządził glosowanie nad swoją poprawką do projektu uchwały o treści: 
„W § 1 projektu uchwały wykreślić wyrazy „radnego/radną” 
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W głosowaniu udział wzięło 21 radnych. 
Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: ZA (21) 
Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Renata 
Brączyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Adam Hok, Jacek Kalinowski, Przemysław 
Kiełkowski, Piotr Lewandowski, Wiesław Parus, Krzysztof Plewko, Piotr Rzepka, Karolina 
Szarłata - Woźniak, Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, Jacek Woźniak, Dariusz Zawadzki, 
Izabela Zielińska, Łukasz Zięba 
 
Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada jednogłośnie przyjęła poprawkę. 
 
Następnie Przewodniczący Rady zarządził głosowanie nad projektem uchwały w sprawie 
wskazania przedstawiciela Rady Miasta Kołobrzeg do Rady Muzeum na kadencję 2021 – 
2024, z zapisem w § 1. Wskazuje się Panią Krystynę Strzyżewską przedstawiciela Rady 
Miasta Kołobrzeg, jako kandydata na członka do Rady Muzeum przy Muzeum Oręża 
Polskiego w Kołobrzegu w kadencji 2021 – 2024.” 
W głosowaniu udział wzięło 21 radnych. 

Wyniki głosowania 
ZA: 18, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: ZA (18) 
Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bogdan Błaszczyk, Renata Brączyk, Artur Dąbkowski, 
Małgorzata Grotto, Adam Hok, Jacek Kalinowski, Przemysław Kiełkowski, Piotr 
Lewandowski, Wiesław Parus, Krzysztof Plewko, Piotr Rzepka, Karolina Szarłata - Woźniak, 
Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, Jacek Woźniak, Dariusz Zawadzki 
 
PRZECIW (1) 
Bartosz Bieńkowski 
 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Izabela Zielińska 
 
BRAK GŁOSU (1) 
Łukasz Zięba 
 
Przewodniczący Rady stwierdził, Stwierdzam, że Rada większością głosów podjęła 
UCHWAŁĘ NR XXXII/457/21 w sprawie wskazania przedstawiciela Rady Miasta 
Kołobrzeg do Rady Muzeum na kadencję 2021 – 2024. 
 
Punkt 5 - Przedstawienie sprawozdania Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Kołobrzeg  

z działalności w roku 2020. 

 

W imieniu Komisji Rewizyjnej sprawozdanie z działalności Komisji za rok 2020 przedstawił 

Pan radny Maciej Bejnarowicz – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej. 

Stanowiska Klubów Radnych: 
1. Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Bogdan 

Błaszczyk – Przewodniczący Klubu, który przekazał, że Klub nie wnosi uwag do 
sprawozdania z działalności Komisji Rewizyjnej. 

2. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Maciej 
Bejnarowicz – Przewodniczący Klubu, który przekazał, że Klub nie wnosi uwag do 
sprawozdania z działalności Komisji Rewizyjnej. 
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3. Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawił Pan radny Adam Hok – 
Przewodniczący Klubu, który przekazał, że Klub nie wnosi uwag do sprawozdania  
z działalności Komisji Rewizyjnej. 

 

W związku z barkiem chętnych do dyskusji, Przewodniczący Rady zarządził głosowanie nad 

przyjęciem sprawozdania Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Kołobrzeg z działalności w roku 

2020: 

W głosowaniu udział wzięło 20 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: ZA (20) 

Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bogdan Błaszczyk, Renata Brączyk, Artur Dąbkowski, 

Małgorzata Grotto, Adam Hok, Jacek Kalinowski, Przemysław Kiełkowski, Piotr 

Lewandowski, Wiesław Parus, Krzysztof Plewko, Piotr Rzepka, Karolina Szarłata - Woźniak, 

Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, Jacek Woźniak, Dariusz Zawadzki, Izabela Zielińska, Łukasz 

Zięba 

 

BRAK GŁOSU (1) 

Bartosz Bieńkowski 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada jednogłośnie przyjęła sprawozdanie Komisji 

Rewizyjnej Rady Miasta Kołobrzeg z działalności w roku 2020. 

 

Punkt 6 - Sprawozdanie Prezydenta Miasta z działalności między sesjami. 

W imieniu Prezydent Miasta sprawozdanie z działalności między sesjami przedstawiła radzie 
Pani Ewa Pełechata – Zastępca Prezydenta Miasta ds. gospodarczych. Sprawozdanie 
stanowi załącznik do protokołu.   
 

Punkt 7 - Interpelacje i zapytania radnych oraz odpowiedzi. 

Radni zgłosili do Prezydent Miasta nw. interpelacje i zapytania. 
Pan radny Krzysztof Plewko złożył dwie interpelacje: 
1) w sprawie ochrony przed hałasem terenów elementarnych w strefie uzdrowiskowej B. 
2) w sprawie upoważnienia do bezpłatnego parkowania dla wolontariuszy na terenie Gminy 
    Miasto Kołobrzeg. 
 
Pan radny Jacek Woźniak złożył dwa zapytania: 
1) w sprawie prognozy oddziaływania na środowisko projektu zmiany Studium dla terenów  
     pomiędzy ul. Krzywoustego a rzeką Parsętą. 
2) w sprawie zwolnień z podatku od nieruchomości. 
 
Punkt 8 – Wolne wnioski i informacje 
Przewodniczący Rady przekazał następujące informacje: 

 Komisja Komunalna, Komisja Sportu i Turystyki, Komisja Społeczna, Komisja 
Oświaty i Kultury przedłożyły plany pracy na rok 2021. 
 

 Komisja Sportu i Turystyki, Komisja Społeczna i Komisja Oświaty i Kultury przedłożyły 
sprawozdania z działalności w roku 2020. 
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 Wojewoda Zachodniopomorski Rozstrzygnięciem Nadzorczym znak:  
P-1.4131.388.2020.K z dnia 08 stycznia 2021 r. stwierdził nieważność Uchwały  
XXX9/426/20 Rady Miasta Kołobrzeg z dnia 2 grudnia 2020 r. w sprawie przyjęcia 
apelu w przedmiocie Funduszu Odbudowy i Wieloletnich Ram Finansowych Unii 
Europejskiej na lata 2021 – 2027. 
 

 Pani Prezydent Miasta przekazała do wiadomości Rady Zarządzenie Nr 174/20 
Prezydenta Miasta Kołobrzeg z dnia 31 grudnia 2020 r. w sprawie zmian w budżecie 
Gminy Miasto Kołobrzeg na 2020 r. 
 

 Pani Prezydent Miasta przekazała do wiadomości Rady Zarządzenie Nr 1/21 
Prezydenta Miasta Kołobrzeg z dnia 4 stycznia 2021 r. w sprawie zmian w budżecie 
Gminy Miasto Kołobrzeg na 2021 r. 
 

 Pismo Prezydent Miasta z dnia 18 stycznia 2021 r. dot. przekazania do Regionalnej 
Izby Obrachunkowej w Szczecinie Zespół Zamiejscowy w Koszalinie sprawozdania  
z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli.  
 

 Pan radny Krzysztof Plewko złożył pismo w sprawie rezygnacji z Klubu Radnych 
Prawo i Sprawiedliwość z dniem 13 stycznia 2021 r. 
 

 Ministerstwo Rozwoju, Pracy i Technologii departament Turystyki przesłało do 
wiadomości odpowiedź do Prezesa Zarządu Związku Miast i Gmin Morskich z dnia 14 
stycznia 2021 r. dot. apelu Związku Miast i Gmin Morskich o wsparcie z tzw. tarczy 
branżowej także gmin i powiatów nadmorskich Polski 
 

 W Dzienniku Urzędowym Województwa Zachodniopomorskiego dnia 07 stycznia 
2021 r. poz. 120 została opublikowana Uchwała Nr XXXI/431/20 Rady Miasta 
Kołobrzeg z dnia 30 grudnia 2020 r. w sprawie zmian w uchwale budżetowej Gminy 
Miasto Kołobrzeg na 2020 r. 
 

 W Dzienniku Urzędowym Województwa Zachodniopomorskiego dnia 07 stycznia 
2021 r. poz. 121 została ogłoszona Uchwała Nr XXXI/434/20 Rady Miasta Kołobrzeg 
z dnia 30 grudnia 2020 r. w sprawie poboru opłaty targowej w drodze inkasa. 
Uchwała weszła w życie 22 stycznia 2021 r. 
 

 Zgodnie z przesłanym harmonogramem, kolejną 33 sesja została zaplanowana  
w dniu 24 lutego 2021 roku – środa. 
 

Wymienione dokumenty stanowią załącznik do protokołu.  
 
Pan radny Kamil Barwinek zaprosił radnych do udziału w 29 Finale Wielkiej Orkiestry 
Świątecznej Pomocy. 
 
Punkt 9 – Zamknięcie sesji. 
 
W związku z wyczerpaniem porządku obrad, Przewodniczący Rady zamknął XXXII sesję 
Rady Miasta Kołobrzeg, która odbyła się w trybie zdalnym z wykorzystaniem środków 
porozumiewania się na odległość. 
 
Przewodniczący Rady Miasta Kołobrzeg – Piotr Lewandowski 
 
Osoba sporządzająca protokół – Danuta Nowak 
 


